
REUNIÓ COMISSIÓ SEGUIMENT PRESUPOSTOS PARTICIPATIUS 2018-2019  Data: 11 de desembre de 2018 Hora: 19 hores Lloc: Sala Institucional Casa de la Vila  Persones que assisteixen: Per part de l’Ajuntament: Òscar Gil, Mònica Martínez, Mar Sempere, Cristino García, Óscar Pérez, Jordi Sánchez, Àngel Acín, Lluïsa Casado, Quima Gimbert i Pilar Cazorla  Per part de les entitats: Manel Gómez i Oriol Serratosell (ADF La Serralada) Albert Carandell i Josep Martínez (Colla de Gegants) Estefanía Azorín i Abigail Polo (ADVAM) Gabriel Moreno, Albert Cera i Josep M. Guerra (Taula per la Salut)  Ordre del dia: Constitució de la Comissió de seguiment dels pressupostos participatius 2018-2019  Desenvolupament sessió: El president de l’Àrea Econòmica, Òscar Gil, dona la benvinguda a les persones assistents i inicia la reunió explicant quins han estat els projectes guanyadors d’aquesta segona edició dels pressupostos participatius.  La novetat d’aquest any ha estat que el pressupost màxim destinat a cada projecte s’ha fixat en 50.000 euros, amb la qual cosa es podran executar com a mínim 5 projectes fins a esgotar els 250.000 euros, que és la quantitat total destinada al procés participatiu.  A continuació passa a enumerar els cinc projectes guanyadors per ordre de vots obtinguts i convida a cada persona i/o entitat a què expliqui el seu projecte.  1. Renovació de la flota de vehicles de l’ADF La Serralada El president de l’entitat, Manel Gómez, comenta que els vehicles són molt necessaris per poder dur a terme la tasca de prevenció d’incendis que fa l’entitat. Explica que davant del mal estat dels cotxes de què disposen i la impossibilitat de què l’entitat pugui assumir la compra de vehicles nous, van veure en els pressupostos participatius una bona oportunitat per presentar i defensar el seu projecte. Han tingut molta col·laboració i implicació dels voluntaris i estan molt contents del resultat. Òscar Gil informa que l’Ajuntament comprarà els vehicles, que seran de propietat municipal, i s’establirà un conveni per cedir el seu ús a l’ADF.  2. Creació i dinamització d’elements festius per a Montcada L’Albert Carandell explica que la proposta que presenta vol contribuir a millorar i dignificar els elements festius de promoció de la cultura popular i tradicional catalana en el nostre municipi. Òscar comenta, que igual que en la proposta anterior, la compra d’aquests elements la farà l’Ajuntament i la fórmula serà també el conveni de cessió d’ús a l’entitat.  3. Punts d’alimentació per a gats La representant d’ADVAM diu que estan molt contentes de què la proposta hagi entrat dins de les guanyadores. Consideren que és molt necessari dignificar els espais on es dona de menjar a les colònies de gats per tal d’evitar brutícia i problemes amb el veïnat. Creu que és molt important que aquests punts d’alimentació estiguin adequats perquè no puguin accedir al menjar els porcs senglars. 



 4. Reparar i adequar el parc infantil de Terra Nostra. Davant l’Escola Mitja Costa La persona autora de la proposta no ha vingut a la reunió. Ha hagut moltes propostes d’arranjament i millora de parcs infantils, però la del barri de Terra Nostra ha estat la que més vots ha obtingut. Amb els 50.000 euros destinats al projecte es podrà condicionar el parc i renovar els elements.  5. Parc infantil esportiu a Montcada (parc de la Llacuna) La persona autora de la proposta no ha vingut a la reunió. El regidor explica breument que aquest projecte demana ampliar i millorar amb nous elements esportius (tirolines, etc) la zona del parc de la Llacuna.  6. Compra d’equips ecògrafs Donat que els cinc primers projectes no esgoten els 250.000 euros, es va consensuar amb la Taula per a la salut, que és l’entitat autora de la proposta que va quedar en sisè lloc, que el seu projecte podia passar a fase d’execució si es compra només un ecògraf (no dos com es demanava a la proposta). El pressupost d’aquest projecte es redueix a la meitat i passa de 50.000 a 25.000 euros. L’ecògraf el comprarà l’Ajuntament i es cedirà el seu ús a l’ICS mitjançant un conveni, que haurà de recollir la condició de que l’ecògraf s’ha de quedar a Montcada i s’haurà de fer servir en un dels dos CAP’s del nostre municipi. El conveni també recollirà la condició de què l’ICS haurà de fer la formació específica al personal sanitari per tal que puguin utilitzar l’equip.  7. Espai per a emprenedors i autònoms Com que el projecte 6 s’ha rebaixat en 25.000 euros, encara es pot incloure aquest altra projecte de creació d’un espai per a emprenedors i autònoms que està pressupostat amb només 5.000 euros. La persona autora de la proposta no ha vingut a la reunió.  Òscar explica que disposem de dues sales on es podria desenvolupar aquest projecte, una d’elles ubicada al Centre de Serveis del Polígon de La Ferreria i l’altra al centre comercial El Punt.  Finalment, sumant aquests 7 projectes que passaran a ser executats, quedarien 15.000 euros amb els quals es podria incloure el projecte d’ampliació de la Xarxa wifi pública, que està pressupostat justament en 15.000 euros i que havia quedat en el lloc 16è per ordre de puntuació.  No obstant, el grup motor va decidir que és millor no incorporar aquest projecte fins que no tinguem els pressupostos reals de les primeres set propostes per tal de poder tenir marge d’actuació en cas hi hagués alguna desviació del pressupost. Per tant, el projecte d’ampliació de la Xarxa wifi municipal queda en reserva i ja es va informar a la persona que va presentar la proposta.  En aquest punt intervé el Josep Martínez, representant de la Colla de Gegants, i pregunta què passarà amb tots aquests projectes si no s’aproven els pressupostos del 2019. El regidor li respon que ell creu que sí que s’aprovaran. No obstant, si no fos així s’haurà d’explicar a la ciutadania i a les entitats els motius pels quals no es poden dur a terme els projectes que van guanyar el procés participatiu.  De totes maneres, considera que en aquest hipotètic cas de no poder executar els projectes, el proper govern que surti després de les eleccions, sigui quin sigui, tindrà l’obligació “moral” de dur-los a terme.  



Algunes dels persones assistents apel·len a la responsabilitat dels representants polítics de mirar pel bé del municipi i no obstaculitzar les actuacions.  Abans de finalitzar la reunió el regidor informa que properament es convocaran reunions individuals per tractar cada una de les propostes amb el seu autor i, posteriorment, es tornarà a fer una nova reunió conjunta de la Comissió de Seguiment perquè tothom estigui assabentat de l’estat de la resta de propostes.  


